
PROTOKOLL nr 7

vid sammanträde den 18/2 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg (adj.), 
Karl Liliequist, sekr.

§ 77: Godkända protokoll:

Föredrogs ÖS-protokollen nrs 5/74 och 6/74, vilka god
kändes i föreliggande skick och justerades av ord
föranden,

§ 78: Beslut om prishylla:
Uppdrogs åt Reine Gustafsson att ta in kostnadsförslag 
för komplettering av stora prismontern. I avvaktan 
härpå skall undersökas damsektionens möjligheter att 
inom det nuvarande utrymmet få plats för delar av sin 
prissamling.

§ 79: Beslut om nytt 
protokollsförande:

Efter förslag av ordföranden om annan form än hitintills 
praktiserade för utskrivning av protokollen inom ÖS 
gående ut på större vänstermarginal för placering av 
beslutsrubriker, varmed skulle vinnas större överskådlig
het vid kontroll i efterhand av beslutens verkställande, 
beslöts i enlighet med förslaget.

§ 80: Beslut om
bingos bedrivande:

Föredrogs lotteristyrelsens bemötande (i brev av den 
11.2,74 av Lars-Erik Löfman) till Länsstyrelsen i sam
band med anmälan mot DIF:s bingo på Smeden. Bemötandet 
innebar, att anmälan avvisades.
I närvaro av fotbollens representanter Gunnar Lundqvist 
och Gunnar Dyvik diskuterades sektionens hittillsvarande 
förlustbringande bingo-arrangemang. Från ÖS betonades, 
att fotbollsstyrelsen måste delegera alla Bingo/lotterier 
till lotteristyrelsen för dessa fortsatta föredragning 
inför ÖS och senare redovisning. Härmed förklarade sig 
Lundqvist/Dyvik införstådda.
Ett redan sökt bingotillstånd på 1.8 miljoner kronor 
kunde beräknas bli med det snaraste beviljat om också 
troligen på reducerat belopp. Beslöts att tillstånds- 
handlingarna skulle infordras till ÖS fvb. lotteri
styrelsen såsom i fortsättningen helt ansvarig att 
verksamheten bedrives på ett betryggande sätt.
Förlusten på fotbollens bingospel på Virveln med upp
givna 26.000 kronor beräknades med vinstgivande spel
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på det nya tillståndet på Smeden kräva 4-500 speldagar 
för att täckas upp. Frågan om medarrangerande Sim
klubben Sälens skyldighet att betala sin halvdel av 
skulden på Virveln skall undersökas.

§ 81: Rapporter från 
olika sektioner:

Rapporterade Gunnar Lundqvist om fotbollsspelarnas reak
tioner kring planerat kostymval samt om sektionens reklam
frågor. Sektionen avsåg att med hjälp av föreningens ny
upplagda dataregister gå ut med en vädjan till alla med
lemmar att medverka till annonsanskaffning i årets fot
bollsprogram alternativt att lämna sektionen ekonomiskt 
kontantstöd.
Såsom t.f. kontaktman redogjorde Lövdahl för orienterings
sektionens årsmöte (omval av styrelsen) med ett förslag 
att förlägga ett ÖS-sammanträde till sektionens stuga i 
Höjden.
Alm rapporterade om bowlingens A-lags frammarsch till 
serieledning i div. II och framförde ett tack från sek
tionsstyrelsen för erhållet 1.000 kr.-anslag från ÖS,
För bandyns säkrande av nytt kontrakt i div. II redo
gjorde Liliequist.

§ 82: Anslag till 
orientering:

Föredrogs orienteringssektionens budget och anslags- 
äskande. Beslöts att preliminärt pruta ner det senare 
till 1.100 kronor med uppdrog till Reine Gustafsson 
orientera sig om sektionens omedelbara behov samt att 
i övrigt tipsa sektionen om att täcka resterande del av 
ett underskott via ett lotteri med anvisning att hämta 
hos Lennart Öberg/lotteristyrelsen.
Ordföranden framhöll vikten av att vederbörande kontakt
man i förväg orienterade sig om bakgrund etc. till varje 
anslagsäskande för att beslut omgående skall kunna fattas 
vid ett ÖS-sammanträde.

§ 83: Beslut om 
avskedsgåva:

Beslöts att som avskedsgåva till kanslisten Sture 
Danielsson inköpa ett guld-armbandsur med gravyr av 
initialer och avgångsdatum. Ordföranden svarar för an
skaffandet. Utdelning den 12 mars 1974.

§ 84: Beslut om 
silver-hästsko:

Beslöts att i efterhand uppvakta Björn Lindgren 50 år 
och verksam i skidor och fotboll med traditionell silver
hästsko. Utdelning den 12 mars 1974.

§ 85: Beslut om 
firande av för
eningens födelse
dag den 12 mars:

Beslöts att inbjuda till traditionellt firande av för
eningens födelsedag den 12 mars med uppställning vid 
Stenen på Skansen kl. 19.00 och därefter ett samkväm 
med måltid på Stadion till ett subventionerat pris av
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§ 86: Rapport om 
kanslipersonalen:

§ 87: Beslut om 
födelsedagsupp
vaktningar:

15 kronor. Arrangemang i samarbete med Sällskapet 
Gamla Djurgårdare. Kallelse sker till sektions
styrelserna med uppmaning meddela antalet beräknade 
matgäster vid Stadiondelen av födelsedagsfirandet.

Anmäldes att Bo Andersson påbörjat sin tjänst som 
kanslist i klubblokalen under en inkörningsperiod 
på något mer än halvtid för en lön av 3.200 kronor 
pr månad, och att Cissie Lagerlöf ävenledes börjat 
en tjänst som kanslibiträde med sin lön betald av 
AMS (2.100 kronor). Den senare tjänsten gäller tills 
vidare enligt AMS-direktiv.

Rapporterades att Djurgårdens hyllningstelegram nr 1 
enligt nya modellen utgått till förre ishockeysektions- 
sekreteraren Sven Ekebergh på dennes 70-årsdag (14.2) 
och att tackkort redan inkommit.
Beslöts att via föreningens dataregister ta fram upp
gifter på kommande jämnt fyllande födelsedagsbarn 
från 40 till 100 år (plus 75-åringar) och att upp
vakta dessa med samma telegram med en av kansliet ut
skriven schablon-text utom vad gäller mera prominenta 
jubilarer, som förutsättes kunna få en mera ”per
sonligt” hållen adress.
Föredrogs tackkort från Olle Ekberg (Stadion), 60 år.

§ 88: Beslut om av
slag på telefonregister:

Beslöts att avslå ett erbjudande från Diaphone AB 
att utarbeta ett telefonregister för DIF.
I anslutning härtill diskuterades föreningens olika 
telefonangivelser till styrelseledamöter, klubb- och 
träningslokaler etc. i den ordinarie telefon
katalogen. Reine Gustafsson tar fram kostnaden.

§ 89: Rapporter:
Bodman rapporterade om förarbete till ett radiopro
gram med Djurgården i jämförelse med den lilla 
klubben (Åkers IF) i mycket gående ut på ekonomiska 
förutsättningar.
Reine Gustafsson meddelade, att föreningens deklara
tion, utarbetad av Sture Danielsson och Bo Hedvall, 
och visande en förlust på 190.000 kronor, hade under
skrivits av föreningens ordförande och i behörig tid 
inlämnats till Skattemyndigheten.
Rolf Theblin redogjorde för ärenden kring av för
eningen hyrda lägenheter vid S:t Görans-gatan (bebodd 
av Grängzell, fotboll) och Skaldevägen 58 (tom).
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§ 90: Beslut om 
kommande samman
träden:

Beslöts att ägna ett kommande sammanträde till en 
ingående penetrering av föreliggande förslag till 
stadgerevision. Fastställdes detta sammanträde att 
äga rum den 21/3 1974 kl. 18.15.
Härutöver beslöts följande ÖS-sammanträden:
den 25/2 1974 kl. 18.15 på Stadion
den 18/3 1974 kl. 18.15 på Stadion.

§ 91: Beslut i tid
ningsfrågor:

Efter rapport av tidningskommittén (Erixon, Theblin, 
Alm och Liliequist) beslöts att ”Djurgårdaren” skall 
starta sin nya giv med att utkomma med två nummer pr 
år med nästa nummer förhoppningsvis till den 1 maj 
förutsatt att acceptabla ekonomiska betingelser anses 
föreligga vid nästa sammanträde.
Beräknad produktionskostnad (sättning, tryckning, 
redaktion, klichéer, fotomaterial etc.):
15.000 - 20.000 kronor.
Beräknad annonsintäkt: max. 10.000 kronor.
Tidningen skall omfatta 32 sidor jämte omslag i A/4
Roland Erixon skall återkomma med offert gällande 
offset-produktion.
Kaj Alm tar in skriftlig offert på dagens såsom lägsta 
anbudsgivning, c:a 9.000 - 10.000 kronor jämte uppgift 
on produktionstid efter manus-stopp.
Beslöts att snarast gå ut till sektionerna med besked 
om behovet av deras snabba medverkan med aktuellt infor
mationsmaterial.

§ 92: Avslutning:
Sedan Alm rekommenderat studium av utdelat särtryck 
ur Kommunal Tidskrift 2/74 under rubriken ”Bygg ut 
den kommunala servicen” avslutades sammanträdet ned 
ett förslag till klubbmästaren om mer varierad kost 
än kaffe och bulla vid ÖS-sammanträden med längre 
tidsutdräkt.


